
 

PREGUNTES AL PLE MUNICIPAL DEL MES DE NOVEMBRE 2024 

Data del ple: 28 de novembre 2024 

 

CONSULTA 1 

Nom: Santi  

Soy vecino de la calle Elionor. 

¿Piensan hacer algún arreglo en la calle justo detrás del Ayuntamiento? Calle 

estrecha, retrovisores rotos todos los días, sin paso para el camión de la limpieza, sin 

paso de peatones para cruzar la calle (solo al principio de la calle y al final), en la 

curva se acaba la acera y te obliga a bajar a la carretera, a cualquier persona con 

movilidad reducida o un carro de bebé. 

 

CONSULTA 2 

Nom: Montserrat 

Soc veïna de Can Cuiàs i formo part de l’Associació de Gent Gran de Can Cuiàs, la 

secretaria del president. 

La meva pregunta és, si els altres barris de Montcada tenen Casal d'avis per fer 

activitats, perquè a Can Cuiàs ens posen pals a les rodes i no tenim dret a fer servir el 

centre cívic del barri? 

JO PENSO QUE ESTÀ DESAPROFITAT I ENS HEM FET GRANS I TENIM DRETS 

COM TOTHOM. 

 

CONSULTA 3 

Nom: Christian 

Que hi ha rere la decisió de desvincular l'AVPC de Montcada i Reixac després de 35 

anys de servei? 

Quins interessos polítics hi ha? 

Quines associacions hi ha al darrere manegant els fils? 

 

CONSULTA 4 

Nom: Antonio 

Escric en nom de l’AVV. És en relació amb la Biblioteca de Can Sant Joan. 

Portem des de fa més d’un any treballant amb l’Ajuntament per a realitzar millores en 

la biblioteca de Can Sant Joan. Fer inversions en aquest equipament públic era una 

cosa necessària i que fa anys que es veu des del veïnal, des del equips tècnics de 

l’ajuntament com des dels responsables polítics. 

En aquestes dues reunions realitzades es van consensuar tres línies de treball: 

1. Realitzar millores a curt termini en la biblioteca com fer una sala d’estudi, un 

magatzem darrera de l’ascensor a la planta baixa o fer uns lavabos adaptats per 

persones amb discapacitat, entre altres. A part de la incorporació d’educadors socials. 

 

 



 

 

 

2. Realitzar la reforma integral de la biblioteca a partir del projecte d’obra que va fer la 

Diputació just abans de la pandèmia. El regidor es va comprometre a cerca 

finançament 

3. Cercar una nova ubicació en Can Sant Joan per a una biblioteca nova que 

acompleixi els estàndards del mapa de lectura pública de la Generalitat. El regidor es 

va comprometre a treballar-ho amb DIBA. I ja estem informats que està en marxa. 

En primer lloc, agrair l’esforç per part de l’equip tècnic i polític de l’ajuntament per a 

aquest tema. 

I, en segon lloc, realitzar la pregunta en relació amb la biblioteca de Can Sant Joan: 

PER AL 2025, QUIN ÉS EL PRESSUPOST PER A LA REALITZACIÓ DE LES 

MILLORES A CURT TERMINI ACORDADES EN LA BIBLIOTECA? 

 


